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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hajlandóak-e érdemben foglalkozni az egészségüggyel, 
vagy megvárják, míg végleg összeomlik?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

13 évük volt arra, hogy bizonyítsák: önöknek valóban a magyar emberek, élete, egészsége, jóléte a
fontos, amint azt propagandájuk, a mi sokmilliárd forintunkért naponta a képünkbe tolja. Ehelyett
mind sötétebb fellegek tornyosulnak az egészségügy egén.

Ajkán  be  kellett  zárni,  majd  lakossági  nyomásra  újranyitni  a  sürgőségi  osztályt,  Szolnokon,
Tatabányán,  Kalocsán,  Mosonmagyaróváron  és  Szentesen  a  kórházak  szülészeti,  illetve
gyermekosztályain  tarthatatlanok  az  állapotok.  2009-hez  képest  4,5-szeresére  nőtt  a  betöltetlen
háziorvosi  körzetek  és  4,7-szeresére  az  ezekben  lakó  emberek  száma.  Nyolcszorosára  nőtt  a
betöltetlen  házi  gyermekorvosi  körzetek,  és  ezekben  8,5-szeresére,  13  ezerről  112  ezerre  az
ellátatlan gyermekek száma. 17%-ról, 37%-ra nőtt a 65 év fölötti háziorvosok aránya, ami éveken
belül  fenntarthatatlanná  teszi  a  rendszert.  Drámaian  fokozódik  a  gyógyszerhiány,  mintegy
ezerötszáz féle gyógyszert keresnek a betegek hiába a patikákban. A háztartásoknak idén mintegy
85%-kal kell többet költeniük gyógyszerre, mint 2010-ben. A születéskor várható élettartam 2021-
ben alacsonyabb volt, mint 2010-ben.

Miniszter Úr!

Fel kellene ébredni végre, és elkezdeni kormányozni. Javul attól a magyar emberek egészsége, hogy
megkísérlik  30  óra  alatt  kinyírni  az  Orvosi  Kamarát  (megjegyzem,  sikertelenül),  vagy  hogy
visszamutogatnak a 13 évvel ezelőtti kormányzatra, amelynek idején jobbak voltak a mutatók, mint
ma?  Nem!  Magyarország  többet  érdemel,  mint  hogy  egészségügyét  egy  nyugalmazott
rendőrtábornok  irányítsa,  államtitkárainak  agresszivitással  társult  dilettantizmusától  kísérve.
Segítségül kell hívni a kipróbált szakembereket, akik érdekeltek az egészségügy talpra állításában,



ám a kormány mindeddig nem állt szóba velük, csak ment a maga útján, lehengerelve mindenkit.

Várom válaszát!
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